
Praktiskt möte Malmgården  
                                              den 4:e oktober 2018 
 

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst stund, varefter Lena läste ingressen. Därefter 

läste Sven traditionerna. Slutligen läste Joakim.S inledningstexten.                               

Efter det följde en kort delningsrunda. 

 

Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor. 

 

1. Övriga frågor anmäls 

Följande övriga frågor anmäldes: 

      1.  Lokalfrågan (avgifter) 

      2.  Hur länge kan man vara mötesvärd? 

      3.  Ytterdörren 

      4.  Hemsidan – teman till gruppsamvetsmötet 

       

 

2. Fastställande av dagordning 

      Dagordningen till dagens möte fastställdes. 

 

      3.Protokoll från föregående möte 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

      4.Mötesrapportering   (Enbart rapport av extraordinära händelser) 

 

Måndagar  

 

Tisdagar  

 

Onsdagar  Mötesvärd sökes som hjälp till Ruben 

 

Torsdagar  

                       

      Fredagar  

 

Lördagar fm (kl 10.00) 

 

Lördagar fm (kl 11:15)                                                      

                                          

Lördagar kväll  

 

      Söndagar  

 

5. Tjänare rapporterar och väljs 

 

a. GSR och vice GSR 

Malmgården söker vice GSR samt vice kassör. 

Tjänare saknas i en mängd olika kommittéer, intresserade kan själva titta på 

AA:s hemsida. 

         



       b.   Kassör, vice kassör och ekonomifrågor  

 

Lista över mötesstatistik och kassarapport finnes.                                                        

Kassören vädjar om skärpning med kuverten, då erbjöd sig en person att förtrycka 

kuvert med: datum/veckodag, summa och räkenskapsförare. 

 

c. Sekreterare och vice sekreterare 

Vill man ha protokollen på mail så ger man sin mailadress till Micke. S som lägger till 

adressen på sändlistan. 

 

d. Litteraturansvarig 

De som brukar delta på kretsmöten sköter litteraturinköpen provisoriskt. Meddela 

gärna GSR eller Sekreterare om det börjar bli ``tunt´´ med någon bok.                                                                                                                        

 

e. Inköpsansvarig 

Pelle sköter inköpen, Nisse hjälper till. 

 

f. Nykomlingsansvarig 

Stefan – nykomlingskuverten går åt.  

 

g. Web-ansvarig och vice web-ansvarig 

Joakim S - inget att rapportera.  

 

6. Femte traditionen 

Den som år intresserad av att besöka Capio Maria för tolvstegsarbete på torsdagar 

klockan 13:00 kan prata med Christina, Victor eller Ove. Kontakt kan ordnas via 

info@aamalmgarden.se 

På onsdagskvällar mellan klockan 18:00 och 19:00 går frivilliga nyktra alkoholister 

upp till avgiftningen – avd.54 på St:Görans sjukhus - o.s.a till Micke.S   mob: 0737 

670 163 

Telejouren söker ständigt folk. Även ledsagare sökes. Är man intresserad av att sitta i 

telejouren, går man på deras praktiska möte på 18:00 första onsdagen i varje månad på 

Bolidenvägen 20 (där Servicekontoret håller till) 

Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30 

 

 

7.   Namnförslag på tjänare i krets och region 

                                                                      

8. Övriga frågor 

1. Representant från YPAA frågar om lov att lägga ut tel.nr. till sammankallande 

för tolvstegsarbete på St.Görans avgiftning och detta godtogs.                      

Återigen togs diskussionen upp om ytterdörrens lås ”vara eller icke vara” upp, 

(pga störningar under mötena), mötesdeltagare tyckte att detta redan var 

avklarat, förslag om att föra in på hemsidan att ytterdörren är låst under 

mötestid.                                                                                                              

Föreningen Gustafs Skåls svåra ekonomi är nu på bättringsvägen.                    

Det meddelades att vi får in 260kr/möte, livlig diskussion om hur pengarna 

skall fördelas, Regionen behöver 20´- 30´, till slut togs ett beslut om att höja 

bidraget till hönsen från 50 till 100kr/möte 

mailto:info@aamalmgarden.se


Att vi skulle kunna få ”låna” en annan sal på Malmgården typ kabinettet är inte 

möjlig. De två personer som frågat Frälsningsarmén på Långholmsgatan om 

möjlighet att få hyra en ersättningslokal, meddelar att detta inte heller är möjligt.             

En person har ”fiskat” i Högalidskyrkan efter lokal – inget napp där heller.   

2. Frågan om livslängd som mötesvärd togs aldrig upp.                                                 

3. Ytterdörren: se punkt 1. 

4. Tema till gruppsamvetsmötet dryftades ej pga tidsbrist. 

  

9. Nästa praktiska möte 

Torsdagen den 1:a november. 

  

10. Mötets avslutande 

GSR Vello tackade för service och de 17 närvarande personerna för mötet och 

avslutade med att inleda oss i Sinnesrobönen.     

 

                                                   Vid protokollet / Micke. S 

 

 
 


